

天津电大学报

JOURNAL OF TIANJIN RADIO AND TELEVISION UNIVERSITY

目 录

第 24 卷 第 2 期(总第 92 期)

立德树人

以“三个培养”引领高校思政课建设的时代意蕴 王晓会(1)

智能教育时代思政课教学生态系统的动态平衡 李慧(5)

开放大学论坛

开放大学办学共同体成本分担与利益共享机制研究 鲁士发等(10)

开放远程教育

高校在线教学信息技术选择与教学策略研究 郭建校 高雅荣(17)

在线教育视域下教师教学引导模式研究 袁铁彪(22)

大学英语大规模线上教学模式改革策略探析 李然(27)

教学研究

基于抛锚式教学模式的导数概念设计 李少云 李融(31)

社区教育

社会治理视域下社区教育创新发展的路径探析

——以深圳为例 唐伟志(34)

全媒体数字教材开发的实践探索

——以《市民旅游——游学外语速记》为例 王雪雯(38)

职业教育与培训

基于质量型扩招生源的多元分类分层研究与实践 李传伟(42)

组织社会学视野下企业学习中心发展困境与机制分析 张侃(49)

高职学生课堂问题行为改善的策略研究

——基于多模态环境下多元读写教学法视角 姜乐 周云倩(54)

教育观察

人力资本视域下雄安新区教育发展规划研究 李素敏 蔡雪玲(59)

“双一流”背景下地方高校交叉学科建设的思考 杨帆(64)

“一带一路”倡议背景下加强外语非通用语人才培养的策略研究

——以安徽省高校为例 张永怀(69)

高等外语类院校科研分类评价体系构建研究 赵锦(73)

Main Contents

Moral Education

- The Implication of “Three Trainings”–guided Construction of Ideological and Political Course in Universities in the New Era WANG Xiaohui(1)
Dynamic Balance of Ideological and Political Teaching Ecosystem in the Era of Intelligent Education LI Hui(5)

Open University Forum

- Research on the Mechanism of Cost Sharing and Benefit Sharing of Open University Community LU Shifa(et. al.)(10)

Open and Distance Education

- IT Selection of College Online Teaching and Teaching Strategies Research GUO Jianxiao(et. al.)(17)
Research on the Mode of Teaching Guidance from the Perspective of Online Education YUAN Tiebiao(22)
Study on the Reform of College English Massive Online Teaching LI Ran(27)

Teaching and Research

- Derivative Concept Design Based on Anchored Teaching Mode LI Shaoyun(et. al.)(31)

Community Education

- Analysis of the Innovative Development Path of Community Education from the Perspective of Social Governance TANG Weizhi(34)
Practical Study on the Development of Multimedia Digital Textbook WANG Xuwen(38)

Vocational Education and Training

- Research and Practice of Multiple Classification and Stratification of Students Based on Quality Expanded Enrollment LI Chuanwei(42)
Analysis on the Development Predicament and Mechanism of Enterprise Learning Centre from the Perspective of Organizational Sociology ZHANG Kan(49)
Study on the Improvement Strategy of the Classroom Problem Behavior of Higher Vocational College Students JIANG Le (et. al.)(54)

View on Education

- Research on the Development Planning of Education in Xiong'an New Area from the Perspective of Human Capital LI Sumin(et. al.)(59)
Reflection on the Interdisciplinary Construction in Local Colleges and Universities Under the Background of “Double First-Class” YANG Fan(64)
On the Strategies of Promoting the Cultivation of Non-common Foreign Language Students Under the Background of “the Belt and Road” Initiative ZHANG Yonghuai(69)
Study on the Construction of Scientific Research Classification Evaluation System in Foreign Studies Universities ZHAO Jin(73)